
 

 

 

Griffie Gemeente Aa en Hunze 

- College van Burgemeester en Wethouders 

- Raadsleden 

Postbus 93 

9460 AB Gieten 

 

Gieterveen, 30  mei 2017  

 

Geacht college en raadsleden,  

 

Op 15 mei j.l. heeft een gesprek plaatsgevonden tussen Interim Burgemeester Hoekema, 

initiatiefnemers van windpark DDMO en enkele omwonenden. Wij willen onze zorgen 

kenbaar maken over de inhoud van dit gesprek, waar wij uitdrukkelijk niet voor waren 

uitgenodigd..  

 

Van een deelnemer aan bovengenoemd gesprek hebben wij vernomen wat er is besproken. 

Een verslag van deze bijeenkomst wordt echter niet aan ons verstrekt. En dat baart ons grote 

zorgen in dit ingewikkelde dossier. Wij willen graag de volgende zaken bij u onder de 

aandacht brengen en u verzoeken hier opheldering over te vragen. Het dossier windenergie in 

onze gemeente vraagt immers om een zorgvuldige behandeling.  

 

1) De burgermeester heeft kennelijk in het gesprek aangegeven zich in te spannen voor 

een compensatieregeling voor mensen die binnen een straal van 600 meter van de 

turbines komen te wonen. Een compensatieregeling die 30% van de WOZ waarde zou 

betreffen. De aanwezige initiatiefnemers leken ook verrast door dit voorstel.  Wij 

vragen ons af of dit inderdaad de inhoud van het gesprek is geweest en of de 

initiatiefnemers bekend waren met deze insteek.  

2) Er zijn op dit moment gesprekken over een gebiedsfonds waarmee de initiatiefnemers 

de overlast voor omwonenden willen compenseren. Afgezien van het feit dat 

WindNEE vindt dat dit gebiedsfonds op alle fronten te kort schiet vinden wij het 

bovendien bedenkelijk om een deel van de omwonenden tegelijkertijd een aanvullende 

compensatie aan te bieden. Op welke gronden en criteria gebeurt dat? Wie bepaalt 

deze? Het lijkt eerder afkopen dan een redelijke oplossing zoeken.  

3) Wij begrijpen niet waarom de burgermeester Stichting WindNEE niet accepteert als 

vertegenwoordiger van de omwonenden bij dit gesprek. De actiegroep is immers 

ontstaan uit omwonenden? 

4) We hebben nog niet kunnen constateren dat de interim Burgermeester zich heeft 

verdiept in de materie, het dossier heeft bestudeerd of eerdere open gesprekken heeft 

gevoerd met (alle) omwonenden over dit onderwerp. Het lijkt ons dus een actie om 

snel de omwonenden de mond te snoeren in het voordeel van de initiatiefnemers en na 

deze interim klus in september met opgegeven hoofd een nieuwe betrekking te kunnen 

zoeken met een succesje in het CV.  

5) Als laatste: Het lijkt ons niet verstandig om gesprekken te voeren omtrent een zaak die 

op dit moment wordt behandeld door de Raad van State. 

 

 

 



 

Wij kunnen respecteren dat een burgermeester in een interim aanstelling vanwege gebrek aan 

dossierkennis zich niet in een conflict wil mengen dat al jaren loopt in deze gemeente. 

Wellicht is het verstandig om dat aan de nieuwe burgermeester over te laten. Maar probeer 

dan ook niet met knullig knip en plak werk de gescheurde verhoudingen even te repareren. 

Dit maakt meer kapot en doet geen recht aan de bevolking, de initiatiefnemers, college en 

raad. Het is herenboerengedrag en daar zijn we toch echt allergisch voor in deze regio. Zeker 

moet een burgermeester die in een vorige betrekking ook al in opspraak kwam zich verre 

houden van financiële onderhandelingen tussen partijen.  

 

Burgermeester Hoekema heeft tijdens het bezoek aan Gieterveen eerder in mei in tijdens een 

kort persoonlijk onderhoud met R. Kleijn, Penningmeester van Stichting WindNEE , 

bovendien te kennen gegeven dat WindNEE niet welkom was bij bovengenoemd gesprek, 

maar dat een apart gesprek later zou volgen. Wij wachten nog steeds op een uitnodiging 

hiervoor.  

 

WindNEE wordt over het algemeen aangeduid als actiegroep. Wij hebben ons echter 

opgeworpen om de belangen van de bevolking te behartigen in relatie tot het voorgenomen 

Windpark DDMO, in het bijzonder het deel Oostermoer dat in onze gemeente is gepland.  We 

voeren niet alleen (geweldloze) actie, wij willen en zullen met iedereen het gesprek aangaan 

om andere oplossingen te vinden: met politici,  omwonenden, initiatiefnemers en ook met de 

burgervader van onze gemeente. 6 jaren zijn wij al bezig en inmiddels beschikken wij over 

een schat aan kennis over het onderwerp. Ook kennis die de overheid en initiatiefnemers 

misschien niet zo goed van pas komt als men een windpark in een bewoond gebied wil 

realiseren, maar niettemin, kennis. Aan elk verhaal zitten immers 2 kanten.  Als de 

burgermeester zich alsnog wil laten informeren dan staan wij graag tot zijn beschikking.  

 

Concreet zouden wij graag de volgende punten door de Raad behandeld zien: 

1. Wat is de status (juridisch en organisatorisch) van bovengenoemde extra compensatie 

regelingen indien die aan de orde zijn? Zijn deze binnen de raad ook vooraf 

besproken? 

2. Wat is de reden dat WindNEE buiten deze gesprekken wordt gehouden? 

3. Welke criteria zijn gehanteerd bij het uitnodigen van omwonenden? 

4. In hoeverre heeft de interim Burgermeester het dossier inhoudelijk bestudeert? 

5. Wat vindt u er van dat een zaak die bij de Raad van State ligt op deze manier wordt 

behandeld?  

 

Wij vertrouwen er op dat u, als vertegenwoordigers van de inwoners van onze gemeente dit 

serieus zult nemen en toe zult zien op een ordentelijke gang van zaken in een dossier dat de 

gemoederen blijft bezighouden.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

 

 

Martin Gout, voorzitter     Roel Kleijn, penningmeester 

 

 

Stichting WindNEE 

info@windnee.nl 


